
Referat fra møte i styret for Sandnes Idrettsråd  
Dato: 30.03.2023 kl. 18.30 – 20.20 
Hvor: Radlaståva 
  
Til stede: Paul Hetland, Siv Janne Aarrestad, Sølvi Rabben, Mathias Stene, Hilde 
Thorsen Moss og Kjetil Sigurdsen  
 
Forfall: Pål Thornes. 
Ikke møtt: Sivert Bratten og Karianne Stoltenberg 
 
Dessuten møtte: Odd Willy Støve fra Sandnes kommune, Arne Thorsen Eie fra 
Idrettsrådet i Stavanger (under sak 14/23) og daglig leder Kåre Strand. 
 
Møtet ble ledet av Paul Hetland. 
 

Sak  
nr.  

Behandlet  Ansvarlig 

14/23  Idrettspatruljen 
Arne Thorsen Eie fra Stavanger IR presenterte planene for 
Idrettspatruljen i Sandnes høsten 2023.  
 
Vedtak: Styret sluttet seg til det skisserte opplegget. Valg av 
skoler for prøvefasen tas opp i senere styremøte.  
 

 
  
 
 
  

15/23 
  

Rapport fra arbeidsgruppene 
Folkepulsen 
15 søknader behandlet i møte 9. mars.  
Hana Il har gitt opp SMIL-prosjektet. Det vurderes ny bydel fra 
høsten. 
 
Treningstider  
Arbeid med fordeling av treningstider for 2023/24 er i gang. 
Det tas sikte på at klubbene får melding om tildelt treningstid i 
løpet av mai. 
Uklart om treningstid i Sandneshallen er lyst ut.  
 
Politisk kontakt 
Det er gjennomført uformelle møter med sentrale folkevalgte 
angående ny runde folkehaller. 
 
Reklameavtaler på kommunale anlegg 
Ingenting å rapportere. 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kåre sjekker 
 
 
 
 
 
 

16/23 Årsmøtet 2023 
 
Revidert utkast budsjett og årsplan var utsendt. 
Ellers litt dårlig påmelding. Styret følger opp overfor egne 
klubber. 
 
 
Vedtak: 

 
 



Revidert budsjett og årsplan godkjennes som forslag til 
årsmøtet. 
Styrets forslag til valgkomite: Mathias (leder), Karianne og 
Kjetil med Sivert som varamedlem. 

 
17/23 Orientering om utkast til disposisjonsplaner for Sandnes 

og Austrått idrettspark  
Odd Willy orienterte.  
Det tas sikte på politisk behandling i mai/juni.  
 

 
 
 
 

18/23 Informasjon fra Sonemøte 7. mars 

Hovedtema der var ny runde Folkehaller 

Sandnes IR prioriterer at neste folkehall i Sandnes blir en 

kampsportarena. 

 

 

19/23 Innspill til det administrative arbeidet med budsjett - 24 

Utkast til brev var utsendt på forhånd. 

 

Vedtak: 

Styret slutter seg til det utsendte forslaget. 

 

 
 
 
 
Kåre 
oversender 
 

20/23 Nytt fra kommunen 
Odd Willy orienterte. Arbeidet med revisjon av Aktive Sandnes 
har vist seg mer arbeidskrevende enn forventet. Det legges 
opp til behandling i høst samtidig med rullering av 
handlingsprogrammet. 
 
 

 

21/23 Eventuelt 

a. Styret legger opp til følgende møtedatoer framover: 

Kort møte 20. april.  
Deretter: 25. mai, 21. juni, 24. august, 28. september, 
26. oktober og 07. desember. 
 

b. Kåre orienterte kort om signaler rundt fordeling av 
ekstramidler for å motvirke økonomisk utenforskap. Det 
er signalisert at opplegg og fordeling vil skje i løpet av 
mai. 

 

 

  
 
Referent: Kåre 
 


